
Sundhedsudvalget

Til: Indenrigs- og sundhedsministeren

Dato: 28. marts 2011

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Samrådsspørgsmål BA
Mener ministeren, at det er hensigtsmæssigt, at regionerne grundet en stram
økonomi sparer på forebyggelsen i svangreomsorgen (jf. P4 Østjylland,
28.marts 2011, "Skejby Sygehus slækker på svangreomsorgen"), når vi allerede
kan se en markant stigning fra 2005-2009 i indlæggelser af spædbørn, der ind-
lægges med ernæringsproblemer og gulsot inden for 28 dage?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Sophie Hæstorp Andersen (S).

På udvalgets vegne

Preben Rudiengaard
formand
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